
16 Pièces

850 m²

Réf. W-02RFE5

1 490 000 €

St-Pierre-en-Auge
Maison à vendre (14170)
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Engel  &  Völkers  Deauville  vous  présente  ce  château  médiéval  du

XIIIème  siècle,  situé  dans  le  sud  du  Pays  d'Auge.  Cette  bâtisse  de

1200m²,  remplie  d'histoire  est  divisée  en  plusieurs  parties.Une  partie

principale  d'environ 650m²,  au centre d'un parc de 3.5 hectares avec

:Au  rez-de-chausée:  Une  grande  pièce  de  vie,  un  salon,  une  pièce

bureau/bibliothèque,  une  belle  cuisine,  une  salle  à  manger  avec

salon.Au  1er  étage  :  un  grand  couloir,  quatre  chambres,  des  wc

indépendants.Au  2ème  étage  :  un  couloir,  trois  chambres  avec  une

salle de bain séparée.Au 3ème étage : un grenier aménagé, cinq ...

Engel & Völkers Deauville introduce you:A castle of the 13th century in Normandy,

this incredible property of 1200sqm full of history is divided in few partsA main part

of 650sqm in a parc of 3.5ha with :A ground floor : A spacious reception room, a

living room, an office with library, a beautiful  kitchen with dining room1st floor :  A

large  hallway,  4  bedrooms,  independant  toilet2nd  floor  :  A  hallway,  3  bedrooms

and a independant bathroom.3rd floor : converted attic, 5 bedroomsA side wing is

composed  of  7  apartments  with  2  guest  rooms  constituting  rental  income.  An

independant entrance with a ...

ENGEL&VOLKERS

32 rue Guersant - 75008 PARIS 17EME

Contacter l'agence
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